
Jeg har været ryger i over 30 år og skiftede for 4 uger over til at "dampe". Jeg har ikke rørt en 

cigaret siden.. Jeg har gjort det pga mine børnebørn, mit helbred og mine omgivelser.. Jeg er 

udmærket klar over at en elcigaret ikke er ligeså sund som en gulerod - men alt andet lige må det da 

stadig være et bedre alternativ end almindelig rygning.. Lad os nu dampe i fred - vi generer jo ikke 

nogen..  
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